
Fra: kjetil soltveit <kjsoltv@gmail.com> 
Sendt: 19. september 2018 09:10 
Til: Rune Kilen; Irene Nærbø Wilhelmsen 
Emne: Trygg skolevei 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagget 
 

Hei 

 

Jeg er medlem av FAU ved Knarvik barneskole.  

 

Vi hadde møte i går og et av de tema som ble diskutert var trygg skolevei, og hvorfor 

fartsgrensen i Lonsveien og Juvikstølen skal økes fra 30 til 40 km/t 

 

Jeg ber om å få tilsendt det politiske vedtak som er fattet, samt grunnlag for vedtak herunder 

innstilling til politikere, og eventuelle innspill på dette fra fagetater som politi, brannvesen 

etc. 

 

mvh 

Kjetil Mjøs Soltveit 

tlf 91643029 

FAU medlem, Knarvik Barneskole. 

 

 


